

BLACKSAND



Uniformity Joaillerie

The curves are as pronounced as ever, the style is highly distinctive and the mechanism is cutting-edge, and yet the Uniformity collection by Blacksand has never been so resolutely feminine. For this jewellery execution, the two overlapping lugs are adorned with 284 Top Wesselton diamonds totalling 3.40 carats. This new interpretation accentuates the volumes of the pink gold case, while losing nothing of the brand's cherished identity. Powering it is a proprietary COSC- and Chronofiable-certified calibre. Twin barrel, an oscillating weight in tungsten carbide and an exclusive ruthenium décor: the brand makes no compromises on technology, even on a model intended for women. Each detail expresses an authentic determination to stand out, like the dial on which the hands and hour-markers light up in the dark with an iridescent green glow – an aesthetic differentiating feature that reveals the brand's authentic spirit of perpetually blending respect for time-honoured expertise with a more contemporary vision. 8-piece limited edition.

Movement	Automatic, Blacksand Calibre 1970, 13¼ lignes, 35 jewels, 28,800 vib/h, twin barrel with 5-day power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	5N pink gold, 46 mm, framed by two lugs set with 284 TWWS diamonds (3.4 cts) Anti-reflective sapphire crystal, front and back Water-resistant to 100 m / 10 ATM
Dial	Two-dimensional, opaline bottom plate and vertical satin-brushed upper plate Hour-markers gold-plated and coated with green-emission white Superluminova Date window at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Interchangeable. Black alligator or high-tech rubber with 5N pink gold triple folding clasp, ceramic pushers

BLACKSAND



Uniformity Joaillerie

Les courbes sont toujours aussi prononcées, le style reste très marqué et la mécanique de pointe. Pourtant jamais la collection Uniformity de Blacksand n'aura été aussi féminine. Pour cette exécution Joaillerie, les deux brancards qui traversent le cadran se parent de 284 diamants Top Wesselton, pour un total de 3.40 carats. Cette nouvelle interprétation accentue les volumes du boîtier en or rose, mais ne perd rien de l'identité esthétique chère à la marque. Aux commandes, un calibre manufacturé certifié COSC et Chronofiable. Double barillet, masse oscillante en carbure de tungstène et décor exclusif en ruthénium, la marque ne compose pas avec la technologie, même si le modèle se destine à ces dames. Chaque détail exprime une réelle volonté de se démarquer, à l'image du cadran dont les aiguilles et index s'illuminent, la nuit venue, d'un vert aux reflets irisés. Une différenciation esthétique qui révèle l'esprit d'authenticité de la marque à intégrer, sans relâche, le respect du savoir-faire à une vision plus contemporaine. Edition limitée à 8 pièces.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre Blacksand 1970, 13¼ lignes, 35 rubis, 28'800 Alt/h, double barillet avec réserve de marche de 5 jours
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Or rose 5N, 46 mm, traversé par deux brancards sertis de 284 diamants TWWS (3.4 cts) Glace et fond saphir traitée antireflet Étanche à 100 m / 10 ATM
Cadran	Bidimensionnel, plaque de base opalin et plaque supérieure satinée verticale Index plaqués or et enduits de Superluminova blanc à émission verte Guichet du quantième à 6h
Bracelet	Interchangeable. Alligator noir ou gomme technologique avec boucle déployante à triple lame en or rose 5N, poussoirs en céramique